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נפגשנו שובמתכנסים

רובין לא עובר צד

"אני נבוך כי לרוב אני רגיל להתעמת עם 
משה אשר )מנהל רשות המיסים( ועם פול 

לנדס )ראש הרשות לאיסור הלבנת הון(", 
כך פתח עו"ד פיני רובין את דבריו במושב 

שעסק בהצעה להגביל את השימוש 
במזומן. רובין הסביר כי הוא תומך במהלך 

המדובר אף על פי שגם אשר ולנדס 
תומכים בהצעה, ועל כן לא יוכל להתעמת 

איתם הפעם. בסיום דבריו רובין סגר מעגל, 
ובנימה חצי מתנצלת סיכם: "למרות מה 

שאמרתי, אל תציעו לי לעבור לשורותיכם".



ועידת הנשיאים
אחד המושבים המעניינים 

בכנס הפגיש את ששת נשיאי 
בתי המחוזיים לדיון משותף 
תחת הכותרת "מערכת בתי 

המשפט - לאן?". במושב, 
בהנחייתו של נשיא הכנס עו"ד 
זכי כמאל, השתתפו הנשיאים 

יוסף אלון )באר שבע(, 
יוסף אלרון )חיפה(, דבורה 

ברלינר )תל אביב(, דוד חשין 
)ירושלים(, אברהם טל )מרכז( 

ויצחק כהן )נצרת(
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